

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Study for Internal Economic Relationship of the Urban Agglomeration Based on Cointegration Theory and VAR Model

(基于协整理论和 VAR 模型的城市群内部经济关系研究)

H. Q. LAN, Y. J. MENG, W. GAN, J. W. LIU.....87

Score Test for Single Outlier in the Spatial Auto-Regressive Error Model

(空间误差模型的异常值检验)

X. W. DAI, L. B. JIN, L. SHI.....97

Factor Analysis on the Cost of University Hospital

(大学校医院看病花费的因素分析)

D. D. PAN, A. M. TANG, Z. H. YANG, B. T. LI.....103

Can Old Trees Bring New Flowers?—A Case Study of Trading Optimization in Chinese Stock Market

(老树能否再开新花? ——经典交易策略的优化探索: 来自中国股票市场的实证研究)

X. F. HUANG.....107

Robust Generalized Method of Moment Estimator for the Contaminated Stochastic Logistic Diffusion Model

(随机 Logistic 扩散污染模型的稳健广义矩估计)

X. M. HU, J. L. MA.....114

Option Pricing with BP Neural Network and RBF Neural Network

(基于 BP 神经网络和 RBF 神经网络的期权定价)

Y. ZHANG, J. Z. LIN, J. H. SHANG.....119

R Wave Detection in ECG with Functional Coefficient Nonparametric Statistical Model

(基于函数系数非参数统计模型的心电 R 波检测)

M. SUN, L. Y. SU, C. L. LI.....127

The Expectation and Variance of Annuity under Exponential Distributed Interest Force

(指数分布利息力下年金的期望和方差)

D. Q. ZHOU, Y. ZHANG, L. M. WEN.....136